
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 24. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1057
Som begrundelse for de foreslåede lovændringer angives bl.a., at der har ”ud-
viklet sig en praksis, der ikke er i overensstemmelse med den brede offentlig-
heds opfattelse af, hvilke anlæg, der bør kunne opnå tilladelse.” Ministeren
bedes oplyse, hvilke undersøgelser m.v. denne konklusion bygger på.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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